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Cesta občine Hirschaid 1, 1295 Ivančna Gorica 

tel: 01 7887 260, fax: 01 7887 265 

e-mail:o-sticna.lj@guest.arnes.si 

 

ZAPISNIK 3. REDNE SEJE Sveta staršev 

Osnovne šole Stična v šolskem letu 2022/2023, ki je bila v torek 30. 05. 2023, s pričetkom ob 17.30 uri 

v prostorih OŠ Stična 

MATIČNA ŠOLA (MŠ): Gregor Hočevar (1. a), Teja Bochl (1. b), Tomaž Zelko (3. a), Samo Matkovič (4. a), 

Tanja Rešetič (4. c), Barbara Maver (5. a), Silvija Ostanek (5. c), Peter Bahorič (5. d), Anja Bregar Izlakar (6. 

c), Marjanca Rak (6. d),  Mojca Cvetek (7. c), Marko Lekše (8. d), Gorazd Hribar Rajterič (9. a), Urška Zaletelj 

(PPNIS 1). 

PŠ STIČNA (S): Dejan Švarc (1. S). 

PŠ VIŠNJA GORA (VG): Irena Bjeli (1. bVG), Toni Gruden (3. aVG); Danaja Mušič (3. bVG), Gašper Kastelic 

(4. aVG), Primož Šuntajs (4. bVG), Aleksander Duša (7. aVG), Suzana Jakšič (8. aVG), Borut Mežnarčič (8. 

bVG). 

PŠ MULJAVA (M): Lovro Starina (3. M). 

Ravnatelj: g. Marjan Potokar 

Pomočniki ravnatelja: g. Gregor Arko, ga. Jasmina Selko, ga. Alenka Kovač.  

Knjižničar: Kristijan Rešetič. 

Dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev z dne 27. 2. 2023 (delovna verzija zapisnika je objavljena 
na spletni strani šole) 

2. Poročilo o seji Sveta zavoda OŠ Stična z dne 28. 2. 2023 
3. Aktualni šolski dogodki in informacije. 
4. Potrjevanje cene učnih gradiv za ŠL 2023/24 
5. Vprašanja, predlogi in pobude. 
6. Razno. 

 
 

Ad 1) Potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev z dne 27. 2. 2023 

Soglasno potrjen. 

Ad 2) Poročilo o seji Sveta zavoda OŠ Stična (SZOŠS) z dne 28.02.2023 

- novo električno vozilo za prevoz otrok iz težje dostopnih krajev 

- širjenje šole, veča se populacija 

http://www2.arnes.si/~osticnalj/SVST/zapisnik-sveta-starsev-feb-2023.pdf
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- delovna uspešnost ravnatelja 

- občinski svetnik/predstavnik staršev v svetu šole povzel mnenje z občinskih sej, da se ne 

posreduje informacij, kaj vse šola potrebuje.  

To čudi, saj so potrebe jasno navedeno v poročilih in programih, ki se posredujejo tudi občini. 

Ad 3) Aktualni šolski dogodki in informacije 

- Občina pridobila sredstva za menjavo svetil (matična šola in PŠ Višnja Gora), za Muljavo ni 

podatka, naj bi se pa tam postavljala sončni paneli. 

- Na PŠ Višnja Gora pričeli z vrtanjem 16-tih vrtin z namenom modernizacije sistema 

ogrevanja 

- Po novem letu na PŠ Višnja Gora se bodo pričela dela zaradi prizidka (pred tem pa podiranje 

knjižnice, jedilnice, zbornice) 

- Na matični šoli je prostorska stiska. Našel se je donator – starš, ki je pripravljen donirati 

prizidek (privat pobuda in skupina ljudi). Tako se v septembru 2023 začne graditi nov trakt 

MŠ 

- Športni park pri MŠ naj bi jeseni 2023 zagledal »luč sveta« 

- 3.7.-7.7. svetovno tekmovanje čebelarjev, obiskalo nas bo najmanj 30 držav iz celega sveta. 

- Za nami sta dva zelo uspešna sejma (bazarja), izrečena zahvala popolnoma vsem. 

Skupaj smo zbrali 7.900€ iz matične in pa 5.100€ PŠ VG, torej skupaj cca 13.000€, z 

dodatnimi sredstvi s strani nekaj posameznih donatorjev pa se je nabralo cca 15.000€ 

*Starš je opozoril, da kar nekaj staršev ne ve kam/za koga je namenjen ta denar (šola v 

naravi, prevozi,…). Kaj če bi naredili malo več »PiaRja« v bodoče. 

Povzetek iz zadnjega poročila pravi: 

7% za socialno šibke 

50% za socialno šibke za šolo v naravi 

3% za izlete 

15% tekmovanja 

15% »nadstandardna oprema« 

5% rezerva 

Na spletni strani šole, pod zavihkom Starši, prav tako v šolski publikaciji je tudi napisano kam 

so sredstva namenjena.  

Da si lahko predstavljamo višino stroškov – 1x avtobusni prevoz za športni dan na bolj 

oddaljeno destinacijo lahko nanese tudi do 700 €. 

- MŠ bo donirana »sončna vetrnica« - posebna samostoječa izvedba solarnih panelov za 

proizvodnjo EE. Zaenkrat zaplet pri soglasjih za priklop. Investirana bo preko dobrodelnega 

združenja. Napajala bo šolske objekte (resnična samooskrba) in ne oddajala EE v omrežje. 

- Zaključni 9. razred na izletu z vsemi učenci na Avstrijsko-koroškem 

 
AD 4) Potrjevanje cen učnih gradiv za ŠL 2023/2024 

- Prvo triado financira Ministrstvo za šolstvo 

- V 5. razredu je prišlo do menjave kompleta 

- V 8. razredu so 1 učbenik dali na učbeniški sklad (lanska pobuda predstavnice v svetu staršev 

padla na plodna tla) 
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- Pomembno je, da preverimo pred nakupom EAN kode na učbenikih in delovnih zvezkih 

- Glasovanje - pozitivno mnenje o ceni DZ: 

Proti: / 

Za: 23 

Vzdržanih: / 

S tem je svet staršev soglasno potrdil cene učnih gradiv za ŠČ 2023/24. 

AD 5) Vprašanja, predlogi in pobude – realizacija in aktualno 

- PŠ VG 5a = pohvala za odlično izvedbo sejma 

- Prevoz avtobusa iz Stične, podan je bil predlog starša, da na razdalji, ki je manj kot 5km, da se 

lahko na avtobusu stoji. 

Odgovor policije že pred časom je bil, da otroci ne smejo stati, zgolj v mestnem prometu se 

lahko stoji, sicer ne 

Na tej točki se že aktivno dela, zaživelo bo s septembrom novega šolskega leta in sicer ali bo 

odhod prej ali potreba po večjem avtobusu. 

- Vprašanje glede prehrane zgoščevanje in dodajanje aditivov. 

Odgovor: Zgoščevanje hrane, predvsem v enolončnicah je s spasirano zelenjavo, aditivi so 

absolutno odsvetovani 

- Matična šola:  

- 1a razred, težava belega kombija 

Odgovor: če opazimo starši nemudoma prijavimo, prav tako so na šoli pozorni 

- 2a razred, fotografiranje otrok v šoli, če obstaja možnost fotografiranja prej in ne v zadnjem 

tednu. 

Odgovor: se bodo potrudili, fotograf poslika otroke v 1 dnevu vse in težko je dobiti vse 

učence hkrati (izleti itd), traja obdelava fotografij itd.. 

- 2b in 3a razred, pobuda za lego kocke. 

Odgovor: seti imajo navodila po katerih je potrebno delati, pomankanje kadra, zaenkrat sta 

le 2 osebi na tem področju 

- 4b razred, želja po računalništvu kot izbirni predmet 

Odgovor: Šola mora obvezno ponuditi tuji jezik, ostalo ponudijo šport. Zaradi pomankanja 

kadra nasploh in pa kapacitete strokovnega kadra je to močno omejeno; računalniška 

učilnica sicer je opremljena in na voljo. 

- 6a razred gospodinjstvo, otroci in starši so se težko dogovorili za nakup sestavin. 

Odgovor: otroci se morajo med seboj dogovoriti in prinesti dogovorjene zadeve 

(malenkosti), nekaj zadev morajo kupiti in s tem smotrno porabiti denar, s tem urijo 

življenjske vrline.  

To je bila nekako ideja »naloge« - se povezati, se organizirati in načrtovati in optimizirati 

nakup potrebnih potrebščin in izpeljati samostojno nakup/nalogo. 

- 7a in 7b razred težava zaradi priprav na tekmovanja, saj le ta odpadejo. 

Odgovor: Učenci imajo vsa obvestila, tako tudi nadomeščanja objavljena oglasni deski pred 

zbornico. 

Prostovoljna pomoč starejši učenci pomagajo mlajšim učencem. 

Pobuda predstavnika staršev: da bi lahko vodili priprave tudi prostovoljci (npr upokojeni 

učitelji) – da se morda izvede javni poziv za prostovoljstvo za priprave na tekmovanja. 
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Dodatna informacija - so pa prostovoljci dejansko popolnoma brez povračila kakršnihkoli 

stroškov. 

- 9b razred alkohol po valeti 

Odgovor: Valeta se bo odvila na dan 15.6.2023 kar se dogaja na prireditvi valete je v sklopu 

šole in v šolskih prostorih, kar se dogaja po valeti ni več pod okriljem šole. 

Ravnatelj poudari absolutno, da alkohol je težava in bo znala biti težava, vendar, da imamo 

sedaj večje težave še drugje. Fotografiranje otrok (vrstnik fotografira vrstnika) fotografije se 

objavijo na spletu, lažni profili na medmrežju. 

Starši moramo imeti nadzor nad otrokom, nad telefonom in računalnikom. Poudarek na 

pogovoru in osveščanju otrok o zadevah, ki se dogajajo. 

Odlična aplikacija na telefonu je Family Link (vidiš koliko časa je otrok na telefonu, katere 

aplikacije je uporabljal, koliko časa, v primeru, da si otrok želi sneti kakšno aplikacijo 

potrebuje dovoljenje starša ali skrbnika. 

Predstavnik staršev podal mnenje, da on gleda na telefon kot na orodje. Naloga nas, staršev, 

pa je, da otroke naučimo pravilno uporabljati to orodje!  

- PŠ Višnja Gora:  

- 3a športni karton, pobuda, da bi se vključili v program spremljanja generacijskega razvoja, ki ga 

izvajajo na DIFu. Gre za neke vrsto nadgradnjo klasičnega športnega kartona.  

Odgovor: Skeptični so zaradi deljenja podatkov in širjenje le teh. 

- 7b razred, pohvala učiteljem. 

- 8b razred, trenutna delitev otrok v skupine je poskrbela za precej neenakopravno kvaliteto 

pouka, saj zaradi stalno istega motečega učencev v eni skupini drugi težko sledijo. Pobuda je, da 

se učenci v te primeru združi nazaj v eno učno skupino.  

- Predstavnica s PŠ VG je jasno opozorila, da na PŠ VG večkrat prihaja do nasilja med otroci v razredu 

na nižji stopnji in da se nič/premalo/prepočasi odreagira s strani zaposlenih.  

Ob nekoliko burnejši debati je potrebno povedati: vsekakor kakršnakoli oblika (načrtnega) 

nasilja ni dopustna! V takih primerih pa hkrati šolske avtoritete potrebujejo tudi bolj 

konkretno informacijo kdo/kdaj/kje. Hkrati naj se ne čaka dalj kot 1 dan, ampak v takih 

primerih kontaktira širše šolski kader, če smatramo, da je zadeva nujna in da ni bilo nekega 

odziva. Zavedajmo pa se tudi, da je elektronska pošta v takih primerih lahko »počasna« 

oblika prenosa informacije.  

Nekateri razredni predstavniki podali mnenje/predlog, da se lahko problem nasilja dokaj 

učinkovito rešuje tudi s pomočjo prijave na CSD ali prek drugih ustreznih organov. 

- informativno vprašanje glede količine zavržene hrane. 

v povprečju ima celotna OŠ Stična na mesec 30 sodov po 50l (se pravi 1.500l) zavržene hrane 

iz na letnem nivoju cc 15.000l. Odvoz teh odpadkov predstavlja strošek. 

- Omenjeno je bilo »srfanje« po spletu v času OPB s strani zaposlenih in s tem zmanjšana 

pozornost nad dogajanjem, kaj počnejo otroci. 

- Podana je bila pripomba s strani razredne predstavnice MŠ, da učitelji morajo biti pedagogi. Da 

imamo primer neprimernega obnašanja  s strani zaposlene, ki da ni pedagog, hkrati pa se 

neprimerno vede/zmerja otroke.  

Ravnatelj je za obe zadnjo točki prosil za bolj konkretne informacije, saj bo le tako lahko 

preveril in ustrezno ukrepal. 
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AD 6) RAZNO: 

- izbirne vsebine: šport v 6. razredu, da bi se odbojka lahko izvajala in nadaljevala tudi v 7. in 8. 

razredu.  

Odgovor: Namen tega je da otroci poizkusijo čim več športov in ne samo enega. 

- Kako so otroci sprejeli pogovore/debato o nasilju po nedavnih dogodkih v Srbiji. 

Odgovor: otroci so presenetljivo dobro sprejeli te ure in lepo sodelovali. 

- Predsednik sveta staršev in predstavnica s PŠ VG sta podala poziv, naj se po razredih organizirajo 

(spoznavni) pikniki –  kjer se bomo podružili tako naši otroci kot mi in seveda tudi 

razredničarke/razredniki. Mnenje, da nam manjka tovrstnega druženja, premalo se poznamo 

med seboj. Na ta način se lahko tudi lažje rešuje potencialne konflikte oz ti sploh ne nastanejo. 

Za primer sta dala »svoja« 2 razreda s PŠ VG – kjer sta zorganizirala za junij 2 piknika. O 

uspešnosti izvedenih piknikov pa bosta povedala kaj več na naslednjem sestanku. 

 

Sestanek se je zaključil ob 19:45.         

 

Zapisnik pripravila: Irena Bjeli    Predsednik Sveta staršev: Primož Šuntajs 

      

  


